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Høringssvar til ny tildelingsmodel på skoleområdet

Vi er én af de skoler, som har et elevtal pr. årgang, som på de fleste årgange kun udløser
1,5 klasse. Vi peger på forslag 1, da det umiddelbart vil være den mest hensigtsmæssige
økonomiske løsning for en halvandetsporsskole som Sortebakkeskolen og andre skoler.

Vi er bekymrede for, at man med forslag 2 ikke kan skabe økonomisk bæredygtighed uden
en del planlagt samlæsning med de kvalitetsforringelser, det uundgåeligt vil forårsage. På
samme vis vil en enkelt elev kunne udløse to klasser, hvilket der ikke vil være økonomi til
med et elevtal på fx 29.

Samtidig er vi generelt bekymrede for, at udgifterne til sprogstøtte og tolkebistand nu skal
findes ud af de tildelte midler.
Vi har 13 % tosprogede elever på Sortebakkeskolen, det er flere end mange andre skoler
har, hvilket selvsagt betyder, at vi vil få betydelige udgifter til tolkebistand og sprogstøtte.

Vi forventer, at det provenu, som fremkommer ved den planlagte skattestigning og
skolestrukturændring, tildeles decentralt og ikke samles i centrale puljer, så vi sikrer, at
pengene kommer eleverne til gode.

Uagtet om man vælger den ene eller den anden tildelingsmodel, vil vi endnu en gang gøre
opmærksom på, at det er meget svært at drive en skole i Rebild Kommune, der opfylder
Folkeskoleloven og Rebild Kommunes målsætning, for de midler der er afsat.

Det er børnene, der betaler prisen.

Med venlig hilsen



Skolebestyrelsen og MED-udvalget på Sortebakkeskolen


